
Artikel 41 vragen ChristenUnie over de Citymarketing 

De ChristenUnie heeft het afgelopen half jaar kennis genomen van de problemen bij de opstart van 

de Citymarketing. Wij hebben inmiddels sterk de indruk dat de problemen alleen maar toenemen. 

Deze indruk is de laatste dagen versterkt door de berichtgeving in de Gooi en Eemlander. 

Zoals u weet heeft de ChristenUnie niet ingestemd met het voorstel Citymarketing zoals dat in 2017 

aan de raad is voorgelegd, onder andere vanwege de hoge investeringsbedragen van de gemeente 

Hilversum, de aard van de ambities en het gebrek aan onderbouwing van effectiviteit en efficiency 

van de voorgestelde maatregelen. 

Wij verzoeken het college op korte termijn (in ieder geval vóór 1 januari 2019) een vervroegde 

evaluatie aan de raad voor te leggen en deze te bespreken in de commissie Economie en bestuur. 

In deze evaluatie willen wij in ieder geval antwoord op de volgende vragen: 

1. Wat zijn de concrete resultaten tot nu toe van de Citymarketing. 

2. In welke mate wordt gebruik gemaakt van de Media Mile. 

3. Hoeveel gasten bezoeken het informatiepunt op het stationsplein? Hoe verhoudt dit zich 

met het aantal bezoekers aan de ‘oude’ VVV op de Kerkbrink? 

4. De Gooi en Eemlander 1schrijft dat de gemeentesecretaris heeft moeten ingrijpen in de wijze 

van overleggen tussen de wethouder en de directeur van de stichting. Is dit inderdaad zo? 

5. De Gooi en Eemlander citeert ook de wethouder: ‘Ik had de wens dat de Hilversum 

Marketing er voor de verkiezingen van afgelopen maart zou komen. De stichting is met 

stoom en kokend water opgericht.’’ Angst van hem was destijds dat de stichting onderwerp 

van ’verkiezingsretoriek’ zou worden. ,,Ik heb er veel druk op gezet. Achteraf zou ik wensen 

dat het over een langere periode was uitgesmeerd.’’ Heeft de wethouder dit inderdaad zo 

gezegd? Zo ja, waarom heeft de wethouder deze overwegingen niet met de gemeenteraad 

gedeeld? 

6. In welke mate hebben persoonlijke omstandigheden bijgedragen aan de huidige problemen. 

7. Wat is de rol van het college geweest in het verkleinen dan wel vergroten van de problemen. 

8. Ziet dit college nog toekomst voor de huidige aanpak van citymarketing? Zo ja, hoe 

onderbouwt u dit? Zo nee, hoe gaat u dit bijsturen of afronden? 
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1 Berichtgeving in Gooi en Eemlander: 
https://www.gooieneemlander.nl/gooi-vechtstreek/anne-visser-weg-bij-hilversum-marketing 
https://www.gooieneemlander.nl/playlist/het-gooi-uitgelicht-0/artikel/bom-barst-bij-citymarketing 
https://www.gooieneemlander.nl/gooi-vechtstreek/sfeer-hilversum-marketing-verziekt-wethouder-bedreigd 
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